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Abstract (en)
[origin: US4545575A] Apparatus for learning to ski, comprising a harness (2) which sustains the skier (1) who is unbalanced just prior to a fall, the
harness being connected to a movable carriage (6) by retention straps (13a). The carriage (6) moves on a roller track which serves as a rail (8). The
carriage (6) is mounted on rollers and comprises brakes (10a). The brakes (10a) may be automatically actuated by the beginning of a fall of the skier
(1), the retention straps (13a) being connected to the brakes (10a).

Abstract (fr)
L'appareil comporte un moyen d'harnachement (2) qui permet de soutenir le skieur (1) en déséquilibre juste avant sa chute, ledit moyen
d'harnachement est relié a un chariot mobile (6), par des moyens faisant office de sangles de retenue (13a), ledit chariot (6) se déplace sur un
chemin de roulement qui fait office de rail (8). Le chariot (6) est monté sur des roulettes (7) et comporte un moyen faisant office de freins (10a). Le
moyen faisant office de freins (10a) peut étre actionné automatiquement par le début de chute du skieur (1), dont les sangles de retenue (13a) sont
en relation avec lesdits freins (10a).
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